

2003
2004
2005
2006
2007
2008



Gato Negro

Sauvignon Blanc

200X - Central Valley - Vallée Centrale
Wine of Chile-Vin du Chili

GatoNegro is a wine for those occasions when you are with your friends, your loved ones or just by yourself and you want to enjoy the moment in a relaxed and simple way.

Now that you have it in your hands, forget about your worries. You are just about to enjoy a GatoNegro moment.

Colour: pale straw with tinges of green.

Aroma: vibrant tropical fruit.

Taste: a light fresh wine, with flavours of lychees and guavas with a citrus finish.

Your Sauvignon Blanc GatoNegro is perfect when you want to enjoy an intimate moment. That is why we recommend it as an aperitif and with mild seafood.

GatoNegro est le vin idéal pour toutes ces occasions où en compagnie de votre famille, de vos amis ou simplement seul, vous souhaitez savourer un bon moment de manière simple et décontractée, sans aucune prétention.

Maintenant que vous l'avez entre vos mains, oubliez tout le reste. Vous êtes sur le point de déguster un pur moment GatoNegro.

Robe: jaune pâle aux reflets verts.

Nez: arômes vifs de fruits tropicaux.

Bouche: fruitée d'une bonne acidité aux impressions de lychees et de goyaves sur une finale d'agrumes.

Le GatoNegro Sauvignon Blanc est idéal pour les moments intimes. Il sera parfait en apéritif ou sur des fruits de mer légers.

11,5%vol.
12% vol.
12,5% vol.
13% vol.
13,5% vol.
14% vol.
14,5% vol.

75cl e XX,X% vol. White Wine - Vin Blanc

Imported by / Importé par: THE NETHERLANDS Baarsma's Dranken B.V., NL-8400 AD, Gorredijk, (0)513469469; www.baarsma.com, FRANCE Baarsma France S.A.R.L., F-59223, Roncq, (320)037000.



CONTAINS SULPHITES

Produced and bottled by -
Produit et Embouteille par
Viña San Pedro S.A., Molina-Chile
www.GatoNegro.cl

Espacio para N° de Lote
(se imprime en proceso de embotellado)

EA N-13
780430001064-5

V2038902

Medidas: 60 x 100
Barniz: Mate

Papel: Cromolux
Sist. de Imp: Off-Set

Colores


Negro


375


376